
 

 

Kecskemét  Megye i  Jogú Város  
Közgyű lése részére  

Tárgy: Kérdés 
 

Tisztelt Polgármester Asszony, Jegyző Asszony!  
Tisztelt Közgyűlés! 

 
Számos polgár már több alkalommal fordult hozzám azzal a panasszal, hogy a 
beépítésre szánt területéhez szükséges engedélyeket nem tudja kellő időben 
megszerezni a bürokratikus és szerteágazó ügyintézés miatt.  
 
A legutóbbi, 2015. augusztus 11-én megtartott Petőfivárosi lakossági fórumon 
elhangzottak megerősítették számomra azt, hogy Kecskemét városfejlesztését 
tudatosabban és átgondoltabban kell az elkövetkezendő időszakban 
végeznünk. Elsősorban a lakhatáshoz szükséges területek kijelölésének, majd 
ez követően megvalósítási módszerének változtatására van szükség. Nem 
lehet ugyanis azzal egyetérteni, hogy a város csak a városrendezési tervek 
módosításával, igazításával járul hozzá magánkézben lévő nagyobb 
földterületek lakóház vagy lakás céljára történő városfejlesztéséhez. A 
Felsőszéktó, Alsószéktó, Máriahegy példája is bizonyítja, hogy ugyan 
megadtuk a lehetőséget az ott élő emberek számára lakótelkek kialakítására, 
de sokszor a meglévő közművek és a leendő úthálózatok problémája miatt 
szinte „adtunk is meg nem is” polgárainknak. Ugyanakkor azzal, hogy a város 
Közgyűlése ezeket a területeket mintegy 6 évvel ezelőtt belterületté 
minősítette, ezáltal egy olyan kötelezettséget is magára vállalt, hogy 
támogatja, segíti a város ez irányú fejlődését. Ezért létre kell hoznunk egy 
csoportot, melynek munkáján keresztül gyorsítani tudnánk a fent említett 
területek mielőbbi hasznosulását. Így akár a több éves utánajárásról fél évre 
csökkenhetne az ügyintézési idő.  
 
Kérdés: Milyen lehetőséget lát Polgármester Asszony a fenti problémák 
kezelésére, azaz a belterületbe vont, lakhatás részére kijelölt területeken a 
telekalakítás, út-, közműfejlesztés koordinálására? Van-e lehetőség arra, hogy 
akár a Mérnöki Iroda irányításával létre hozzunk egy Városfejlesztési 
koordinációs csoportot, amelyben a településrendezési terveket kezelők, 
valamint városi közműveket, utakat ismerő szakemberek vesznek részt?  
 
Kérem, hogy a fenti kérdésre adott választ a Közgyűlés soron következő 
ülésén tűzze napirendre. 
 
Kecskemét, 2015. szeptember 14. 

Király József s.k. 
Önkormányzati képviselő 
Magyar Szocialista Párt 
    

               


